
Fra: Hans Præstbro [mailto:hans@brugfolkeskolen.dk]  
Sendt: 2. maj 2018 11:41 

Til: Borgmesteren for BUF; Gorm Gunnarsen (Borgerrepræsentationen); Tommy Petersen 

(Borgerrepræsentationen); Sofie Seidenfaden; Anna Maria Hede Christensen (Borgerrepræsentationen); 
Maja Krog; Helle Bonnesen; Jens-Kristian Lütken Jensen; Knud Holt Nielsen (Borgerrepræsentationen); 

Laura Rosenvinge (Borgerrepræsentationen); Klaus Mygind (Borgerrepræsentationen) 
Cc: Anna; Maria Blankensteiner; Marianne Kjær; Lise Johansen 

Emne: Vedrørende dagens Punkt 6. Ændringer af skoledistrikter... 

 
Kære medlemmer af Børne- og Ungdomsudvalget 
 
Vi kan her i Brug Folkeskolen se, at I i dag skal drøfte Carlsberg Byen under fremtidige 
justeringer.  
 
Vi vil blot minde om, at vi synes det er en rigtig god idé at tildele det nye byområde til Bavnehøj 
Skole. Her er hvorfor: 
 
- Bavnehøj mangler elever i distriktet (kun 81 elever brutto i år). 
- Vesterbro har kapacitetsudfordringer. 
- Eleverne fra Carlsberg vil få en grøn og sikker skolevej. 
- Vi kan få en mere socioøkonomisk blandet elevsammensætning på Bavnehøj Skole. 
 
 
Med ønsket om et godt møde og med venlig hilsen 
 
Hans H. Præstbro 
Projektleder og talsperson 
 
Forældreforeningen  
Brug Folkeskolen 
Sorøgade 6 
2100 København Ø 
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E:  hans@brugfolkeskolen.dk   
T:  40 30 68 40  
 

 
 

mailto:hans@brugfolkeskolen.dk
http://brugfolkeskolen.dk/
mailto:hans@brugfolkeskolen.dk

